
Referat fra Generalforsamling i Midtsjællands Golfklub 19. marts 2024 

Referent Linda Rendemann 

Velkomst ved Søren Rohr Antal stemmeberettiget: 93 
Heraf fuldmagter: 7 

Valg af dirigent Bestyrelsen har foreslået Finn Nejstgaard 
Indkaldelse: Lovlig varslet og beslutnings dygtig. 
Valg af 4 stemmetællere 

Fremlæggelse af beretning Bestyrelsen fremlagde bestyrelsens beretning. 

Beretning om klubben virksomhed i det forgangne år: 
Lasse Hjorth 

- Ny trænerelev
- Baneudvalget og eliten
- Turneringsudvalget

Birgitte Raaschou 
- Kvinder og golf : Der tilmeldte sig 13 på det 8 ugers forløb og 10

tegnet medlemskab. En fin måde at få flere kvinder til at spille
golf. Der bliver dog ikke samme tilbud i år, da vi har ansat en ny
proelev, som Jonas skal tage vare på.

- Red liv: 35 medlemmer deltog i et ”Red Liv ” et gratis kursus på
35 min som Hjerteforeningen hvor vi blev guidet igennem
proceduren. Vores hjertestarter hænger i gangen ved bagerste
indgang. Vi vil igen i år tilbyde et kursus. Bliver meldt ud via
golfbox.

- Frivillige: Har i 2023 deltaget i beplantning af områder mellem
hul 4-5, 6, 7 og hul 9.
I sæson 2024 har vi brug for frivillige til at køre bane service,
fredag, lørdag og søndage, samt hjælpe i sekretariatet når Lene
Justesen holder fri og har ferie. Se opslag i golfbox og føl efter om
i har mulighed for at byde ind på ”vagter” fra 9-14. Tidligere har
der været honorering, men vi har forstået, at i medlemmer ikke
syntes det har været en fair løsning i forhold til alle andre
frivillige. Det har vi taget til efterretning, og besluttet at i vil blive
tilbudt forplejning i form af kaffe, øl/vand og frokost på de dage i
har ”vagt”

- Golfens dag: Som altid er der mange, som støtter op for tager
godt imod interesserede.

- En stor tak skal lyde til alle jer frivillige, som på nuværende
tidspunkt yder en stor indsats for klubben, det være sig
udvalgene og dem som støtter op når der kaldes til samling. I vil
blive indbudt til en hyggelig dag hvor vi spiller 9 huller med
efterfølgende spisning. Dato meldes ud senere.

- 
Søren Rohr 

- Fritspilsklubber
Michael Mildahl 



- Fokuspunkter 2024: Juniorarbejdet, Red liv, Frivillighed, Tiltag på 
banen, standerhejsning og Skt. Hans turnering. 

- Bestyrelsen 
 
3179 Henrik Thomassen 
Hvordan gælder aftalen for fritspilsklubber med kl. 13/14? 
Søren: Der kan først bookes fra hhv. kl 13/14 - Hold også øje med 
hjemmesiden, hvor der vil komme tydelig kommunikation. 
 
3537 René Bang, 
6 huls banen – der mangler rigtige tee-steder 
Lasse: Fremtidigt projekt. 
 
3057 Bo Weihe 
Hjertestarter ved hul 9? 
Birgitte: Godt forslag. Det bliver noteret. 
 
1589 Ellen Jensen 
Svært at finde venskabsklubber på hjemmesiden. 
Michael: kommer på hjemmesiden 
 
2455 Susanne Marstal 
Bedre lys på p-plads 
Lasse: Er tænkt ind – er blevet nævnt for Hans. 
 
3184 Rasmus Thomsen 
Udbedring af huller på p-plads 
Lasse: Ja, er aftalt med Hans 
 
3537, Philip Vestergaard 
Var det Harekær, der havde henvendt sig? 
Søren: ja, vi har tilbudt dem samme vilkår – bl.a. for at tilgodese klubbens 
medlemmer. 
 
147-3179 Henrik Thomassen 
Hvor lange er vagterne? 
Birgitte: fra kl. 9-14 
 
1589 Ellen Jensen 
Hegnet ved 6-huls-banen – kan det forhøjes? 
Lasse: De langtslående er blevet bedt om ikke at drive. 
 
3056 Tina Weihe 
Der er ønske om boldvasker på damernes teesteder? 
Lasse: Det skulle der komme. Ønsket er noteret. 
 
Beretningen blev herefter godkendt. 

Fremlæggelse af revideret 
regnskab 

Claus Carmel fremlagde regnskabet, og gennemgik de vigtigste punkter.  
 



Underskud var kalkuleret til 277.000kr., blev kun på 120.00kr. i stedet 
 
1298 Torben Hammer 
Hvor mange sæt er der købt ind? 
Lene: Der er indkøbt 24 fulde sæt. Der skal laves en ny ordning, hvor man 
kan låne, mod registrering, da der er forsvundet en del sidste år. 
 
3008 Henrik Hansen 
Hvordan afregnes greenfee? 
Claus: Hvad vi får ind af greenfee, går direkte videre til Hans. Sådan er 
banelejeaftalen udformet. 
 
Der var Ingen yderligere spørgsmål – regnskabet godkendt 

Fremlæggelse af budget 
2024 

Budget fremlagt. Ingen forslag eller kommentarer. 

Kontingentfastsættelse 
 
 

Bestyrelsen foreslår kontingent stigning fra 2025, pga. øget inflationen. 
200 kr. for fuldtids seniormedlemmer 
 
Vedtaget uden kommentarer eller indvendinger. 

§5 Forslag fra bestyrelsen Ingen forslag 
§6 Forslag fra medlemmer Ingen forslag 
Valg af formand Michael Mildahl er først på valg i 2026, sammen med bestyrelsesmedlem 

Lasse Hjorth 
Valg af kasserer Claus Carmel er først på valg i 2025, sammen med bestyrelsesmedlem 

Jørn Thorhauge 
Valg til bestyrelse Birgitte Raaschou, næstformand – villig til genvalg 

1904 Søren Rohr – villig til genvalg 
392 Ole Raunsbæk – ej villig til genvalg 
 
 
Stemmetællere: 
3309 Knud Nisted 
1442 Gert Therkelsen 
 
Kandidater til bestyrelsen/suppleant 
3039 Tina Nielsen, indstillet af bestyrelsen op til valg. 
1298 Torben Hammer, stillede op til valget på dagen. 
 
Resultat 

- 71 stemmer Tina Nielsen – valgt til bestyrelsen 
- 70 stemmer Søren Rohr – valgt som 1. suppleant 
- 63 stemmer Birgitte Raaschou – valgt som 2. suppleant 

 
Ej valgt ind: 

- 16 stemmer Torben Hammer 
Valg af revisor og suppleant Kurt Nikolajsen på valg - ønsker ikke genvalg 

Thomas Justesen (suppleant) - ønsker genvalg 
Gert Jørgensen - ikke på valg 
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